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Laisvės partijos programa



Pergalė Ukrainai tai yra saugumas Lietuvai! 

 

kad Lietuvoje ir Europoje būtų saugu, todėl sieksime,  
kad atsirastų daugiau žmonių, kurie rūpintųsi saugumu,  
pavyzdžiui gynybos komisaras. 

daugiau pinigų skirti Lietuvos gynybai. 

tobulėti, todėl turime skirti daugiau pinigų, 
kad Lietuvos žmonės, galėtų mokytis, dirbti ir sukurti naujus dalykus. 

mažinti dokumentų skaičių, tada žmonės galės geriau ir greičiau
dirbti. 

kad žmonės su negalia Europoje galėtų keliauti patogiai. 

�

Lietuva yra Europos Sąjungoje, todėl mums svarbus jos saugumas. 
Šalys, kurios yra Europos Sąjungoje, bendrauja tarpusavyje ir, 
kai reikia, padeda viena kitai. 
Europos Sąjunga turi padėti laisvės siekiančioms valstybėms, 
pavyzdžiui, Ukrainai arba Moldovai.  
Mes remsime Ukrainą, kol ji laimės. 

Mes norime: 

daugiau dėmesio skirti tam, 
 
kad visa Europa būti švari ir joje būtų gera gyventi. 

remti šalis, kuriose patys gyventojai sprendžia 
kas atstovaus juos ir jų šalį. 

kad būtų pripažįstamos visos šeimos. �



Pergalė Ukrainai – saugumas Lietuvai! 

Parama Ukrainai – iki pergalės. Laisva, europietiška Ukraina –
tiesiausias kelias, garantuosiantis saugumą visam regionui.

Europos Sąjunga - atvira Ukrainai, Moldovai ir kitoms už laisvę ir
demokratiją kovojančioms Europos valstybėms. 

Nauja Europos gynybos komisaro pozicija, kad augintume europietišką
ir lietuvišką gynybos pramonę. 

Bendra Europos oro gynyba – turime išplėsti bendrą Europos gynybos
fondą, kuris finansuotų bendrus gynybinius pajėgumus.   

Kolektyvinis Europos Sąjungos saugumas

Pažangi, auganti, klimatą tausojanti Europa 

Europos ekonomikai – daugiau veržlumo. Europa atsilieka naujovių
kūrime nuo JAV, o nemažoje dalyje sričių – ir nuo Kinijos. Turime
spartinti sprendimų priėmimą ir plėsti programas, finansuojančias
švietimą, mokslinius tyrimus, inovacijų kūrimą. 

Mažiau biurokratijos, perteklinių ribojimų. Pašalinsime reglamentus,
trukdančius veikti, o naują reglamentavimo naštą vertinsime ypač
atidžiai. 

Trumpoji Laisvės partijos programa: 



Teisės viršenybės gynyba visoje ES - finansinė parama turi būti
skirstoma atsižvelgiant į demokratijos būklę valstybėse narėse.  

Visų šeimų pripažinimas – bet kurioje narėje sudaryta santuoka ar
partnerystė turi būti pripažįstama visoje ES, o homofobiški įstatymai
traktuojami kaip teisės viršenybės principo pažeidimai. 

Pagarba žmogaus orumui 

Europa – klimato kaitos sprendimų lyderė. Privalome išnaudoti žaliojo
kurso kryptį, kad diegtume inovatyvias technologijas, užtikrintume
energetinę nepriklausomybę plėsdami žaliąją energetiką ir kurtume
naujas darbo vietas.   

Pažangi, auganti, klimatą tausojanti Europa 

Greitai pasiekiama Europa – turime sujungti žemyną į vieną transporto
ir kelionių tinklą, investuoti į bendrus geležinkelius, užtikrinti patogius
skrydžių maršrutus Europoje, galimybę patogiai keliauti žmonėms su
negalia. 
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